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Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr VIII/2024 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 25 września 2024 roku  

Obrady rozpoczęto 25 września 2024 r. o godz.12:00, a zakończono o godz.14:16 

tego samego dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     19 

Nieobecnych                                                      -      2 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady Miasta 

Przed rozpoczęciem obrad sesji, Przewodniczący Rady Miasta Pan Artur Czubaszek  

wraz z Burmistrzem Miasta Panem Piotrem Płudowskim złożyli gratulacje i wręczyli listy 

gratulacyjne oraz upominki uzdolnionym dzieciom i młodzieży uczącym się w Łukowie, którym 

przyznano stypendia naukowe Burmistrza Miasta.  

Uczniowie podchodzili do stołu prezydialnego po odczytaniu ich nazwisk i krótkiej zapowiedzi 

dokonanej przez Wiceprzewodniczącego RM Pana Arkadiusza Pogonowskiego. 

 

1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył VIII zwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego,  Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Sekretarza Miasta Pana Waldemara Siurka, Skarbnika Miasta Panią Barbarę 

Leszczyńską,   
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Przywitał: dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych, naczelników, kierowników  

i pracowników Urzędu Miasta. 

Przywitał  wszystkich zaproszonych gości, zgromadzoną publiczność, a także przedstawicieli 

prasy, radia i telewizji. 

Poinformował, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Miasta Łuków 

www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków. W tej zakładce 

dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 

Stwierdził, że w obradach VIII sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności 19 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad III sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad -  

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad VIII sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz materiałami 

towarzyszącymi został Państwu radnym doręczony w statutowym terminie. 

Z kolei powiedział, że w dniu 20 września 2024 roku doręczono Państwu radnym materiały 

uzupełniające do Informacji o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2024/2025, przekazane przez Szkołę Podstawową nr 4.  

Dziś, przed obradami sesji doręczono Państwu radnym: 

- autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

- ocenę przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2024/2025,  

dla których organem założycielskim jest Miasto Łuków, dokonaną  przez Komisję Edukacji, 

Kultury i Sportu; 

- projekt uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków  

do rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu; 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług i 

Inżynierii Komunalnej sp.  z o.o. w Łukowie.  

Zaproponował rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie: 

- w pkt 14 porządku obrad  tematu: „Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości 

Rady Miasta Łuków do rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu”; 
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- w pkt 15 porządku obrad tematu: „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących 

w posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej Sp.  z o.o. w Łukowie”.  

 

W przypadku zmiany porządku na skutek głosowania numeracja kolejnych  punktów ulegnie 

odpowiednio zmianie. 

Zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem, czy prócz proponowanych zmian zgłaszają inne? 

Stwierdził, że nie ma innych wniosków o zmianę porządku obrad.  

Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił 

do głosowania nad złożonym wnioskiem. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 14 tematu: „Podjęcie uchwały 
w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do rozpatrzenia petycji i 
przekazania organowi właściwemu” .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 

 
Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

Przystąpił do głosowania nad kolejnym wnioskiem. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 15 tematu: „Podjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii 
Komunalnej sp. z o.o. w Łukowie”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki głosowania. 

Stwierdził, że: 
Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

Poinformował, że porządek obrad VIII sesji po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad VIII sesji Rady Miasta. 
3. Przyjęcie protokołów z III, IV, V, VI, VII sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od III sesji Rady Miasta. 
5. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 
6. Informacja o funkcjonowaniu Zarządu Dróg Miejskich w Łukowie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Łukowie w pobliżu ul. Bartniej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w Łukowie pomiędzy ul. Kiernickich a Alejami Lecha i Marii Kaczyńskich. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta 

Łuków do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji Miasta Łuków. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa efektywności 
energetycznej budynku Szkoły Podstawowej nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi w mieście 
Łuków". 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku 
oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa efektywności 
energetycznej budynku Szkoły Podstawowej nr 2 z Oddziałami Dwujęzycznymi w mieście 
Łuków". 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków  

do rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. w Łukowie. 

16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zamknięcie. 
3. Przyjęcie protokołów z III, IV, V, VI, VII sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad –

Przyjęcie protokołów z III, IV, V, VI, VII sesji Rady Miasta. 

Protokoły zostały zatwierdzone przez przewodniczącego obrad. Nie wniesiono poprawek. 

Stwierdził, że: 



5 
 

Protokoły z III, IV, V, VI, VII sesji Rady Miasta zostały  
przyjęte. 

 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od III sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 

w okresie od III sesji Rady Miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta  

z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od III sesji Rady Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował Burmistrzowi za wystąpienie. 

Otworzył dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Przemysław Wereszczyński Radny, Andrzej Skwarek Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta  
z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 
w okresie od III sesji Rady Miasta. 

5. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2024/2025. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad –

Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

Powiedział, że Państwo radni otrzymali Informację wraz z materiałami na sesję Rady. 

Tym tematem zajmowała się Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, która dokonała oceny 

przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

Zaproponował odstąpienie od referowania i przyjęcie konwencji zadawania pytań i udzielania 

odpowiedzi. Powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu uzna, że Wysoka Rada przyjęła 

zaproponowany sposób procedowania. Wobec braku sprzeciwu otworzył dyskusję.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję.  Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o przygotowaniu placówek 
oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

 

6. Informacja o funkcjonowaniu Zarządu Dróg Miejskich w Łukowie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad –

Informacja o funkcjonowaniu Zarządu Dróg Miejskich w Łukowie. 

Poinformował, że Informacja została przedstawiona Państwu w formie pisemnej. Temat został 

omówiony przez Komisję Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Gruntami na posiedzeniu w dniu 23 września br., a także przez Komisję Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej w dniu 24 września br.  

Powiedział, że w obradach sesji uczestniczy Dyrektor Zarządu Dróg Miejskich. 

Zaproponował, aby tak jak w poprzednim punkcie odstąpić od referowania i przyjąć konwencję  

zadawania pytań i udzielania odpowiedzi. Wobec braku sprzeciwu otworzył dyskusję.  

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Przemysław Wereszczyński Radny, Krzysztof Okliński Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Marcin Bernat Dyrektor ZDM, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

W trakcie realizacji punktu salę obrad opuścił Paweł Stoga Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję.  Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Informację o funkcjonowaniu Zarządu 
Dróg Miejskich w Łukowie 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Łukowie w pobliżu ul. Bartniej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad –

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Łukowie w pobliżu ul. Bartniej. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 23 września br.  
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a także pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Działalności Gospodarczej z dnia 24 września br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Do obrad dołączył Paweł Stoga Radny. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta– do referowania wyznaczył Naczelnika Wydziału GNiPP. 

 

Anita Wojtal Naczelnik Wydziału GNiPP- omówiła projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności  

za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 
Łukowie w pobliżu ul. Bartniej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na sprzedaż nieruchomości położonej w Łukowie w pobliżu 
ul. Bartniej. 

Uchwała otrzymała nr VIII/51/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Salę obrad opuścił Sławomir Smolak Radny. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 

w Łukowie pomiędzy ul. Kiernickich a Alejami Lecha i Marii Kaczyńskich. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad –

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych  

w Łukowie pomiędzy ul. Kiernickich a Alejami Lecha i Marii Kaczyńskich. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 23 września br.  

a także pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Działalności Gospodarczej z dnia 24 września br. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –  do referowania wyznaczył Naczelnika Wydziału 

GNiPP. 

 

Anita Wojtal Naczelnik Wydziału GNiPP- omówiła projekt uchwały. 

 

Do obrad dołączył Sławomir Smolak Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w 
Łukowie pomiędzy ul. Kiernickich a Alejami Lecha i Marii Kaczyńskich. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na sprzedaż nieruchomości położonych w Łukowie pomiędzy 
ul. Kiernickich a Alejami Lecha i Marii Kaczyńskich 
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Uchwała otrzymała numer VIII/52/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania przedstawicieli Rady 

Miasta Łuków do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji Miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta 

Łuków do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji Miasta Łuków. Poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Działalności Gospodarczej z dnia 24 września br. Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –  omówił projekt uchwały. Wskazał Naczelnika Wydziału 

GNiPP do udzielenia szczegółowych informacji. 

 

Anita Wojtal Naczelnik Wydziału GNiPP– uzupełniła wypowiedź przedmówcy. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM - zwrócił się do Państwa radnych, mówiąc, że Wysoka 

Rada dokona wyboru przedstawiciel Rady Miasta Łuków do udziału w pracach Komitetu 

Rewitalizacji Miasta Łuków w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów spośród 

własnego grona. Przypomniał, że Rada dokonuje wyboru dwóch kandydatów, w miejsce  

Pana Macieja Nurzyńskiego oraz Pana Przemysława Suchodolskiego. Z kolei powiedział,  

że wybrane w ramach ustalonego limitu miejsc zostają te osoby, które otrzymają największą 

ilość głosów „za”. Głosowanie nad każdym kandydatem będzie przeprowadzane odrębnie.  

W rezultacie wyboru Rada podejmuje jednocześnie uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

wskazania przedstawicieli Rady Miasta Łuków do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji 

Miasta Łuków. Po przeprowadzeniu wyborów odczyta treść uchwały. Uchwała nie podlega 

dodatkowemu głosowaniu. 

Stwierdził, że sposób wyboru jest Państwu radnym znany. Rada Miasta jest przygotowana  

do realizacji tego tematu. 

Zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem i prośbą o zgłaszanie kandydatów do udziału  

w pracach Komitetu Rewitalizacji Miasta Łuków. 

 

Łukasz Bober Radny–w imieniu Klubu radnych „Alternatywa dla Łukowa” zgłosił 

kandydaturę radnego Sławomira Smolaka do pracy w Komitecie Rewitalizacji. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zwrócił się do radnego Sławomira Smolaka  

z pytaniem  o zgodę na kandydowanie. 

 

Sławomir Smolak Radny –  wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Bartłomiej Bryk Radny– zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Skwarka do pracy  

w Komitecie Rewitalizacji. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – zwrócił się do radnego Andrzeja Skwarka  

z pytaniem  o zgodę na kandydowanie. 

 

Andrzej Skwarek Radny –  wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – wobec braku dalszych zgłoszeń zamknął listę 

kandydatów. Przystąpił do głosowania nad kandydaturami według kolejności zgłoszeń. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
powołania radnego Sławomira Smolaka do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji Miasta 
Łuków..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sławomir Smolak 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przeszedł 

do kolejnego głosowania. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
powołania radnego Andrzeja Skwarka do udziału w pracach Komitetu Rewitalizacji Miasta 
Łuków..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że w rezultacie wyborów 

Rada Miasta podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 
wskazania przedstawicieli Rady Miasta Łuków do udziału w 
pracach Komitetu Rewitalizacji Miasta Łuków. 

Odczytał treść uchwały. 

Uchwała otrzymała numer VIII/53/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia 
wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa efektywności 
energetycznej budynku Szkoły Podstawowej nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi w mieście 
Łuków". 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

–Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa efektywności energetycznej 

budynku Szkoły Podstawowej nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi w mieście Łuków". 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 24 września br. 

Poprosił Pana  Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Zastępcę Burmistrza.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza– omówił projekt uchwały.  

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrał: 
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Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM. 

 

Informacji oraz odpowiedzi na zadane pytanie udzielił: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

W trakcie dyskusji: 

- salę obrad opuścił Andrzej Skwarek Radny.; 

- do obrad dołączył Andrzej Skwarek Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku 
oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa efektywności energetycznej 
budynku Szkoły Podstawowej nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi w mieście Łuków"..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku oraz 
przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa 
efektywności energetycznej budynku Szkoły Podstawowej nr 
4 z Oddziałami Integracyjnymi w mieście Łuków". 

Uchwała otrzymała numer VIII/54/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia 
wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa efektywności 
energetycznej budynku Szkoły Podstawowej nr 2 z Oddziałami Dwujęzycznymi w mieście 
Łuków". 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa efektywności energetycznej 

budynku Szkoły Podstawowej nr 2 z Oddziałami Dwujęzycznymi w mieście Łuków". 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 24 września br. 

Otworzył dyskusję. 

Nie widząc zgłoszeń do zabrania głosu zamknął dyskusję. 

Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił 

do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku 
oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa efektywności energetycznej 
budynku Szkoły Podstawowej nr 2 z Oddziałami Dwujęzycznymi w mieście Łuków"..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (3) 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku oraz 
przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą "Poprawa 
efektywności energetycznej budynku Szkoły Podstawowej nr 
2 z Oddziałami Dwujęzycznymi w mieście Łuków". 

Uchwała otrzymała numer VIII/55/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 23 września br.  

Zaproponował, aby z uwagi na obszerność dokumentu oraz brak autopoprawki odstąpić  

od omówienia projektu uchwały.  

Wobec braku sprzeciwu co do takiego sposobu procedowania otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych  

o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęłauchwałęw sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2024 

Uchwała otrzymała numer VIII/56/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 13 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 23 września br.  

Przypomniał, że dziś przed obradami sesji wpłynęła autopoprawka do projektu uchwały. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie autopoprawki. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył Skarbnika Miasta do referowania. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do 

zabrania głosu zamknął dyskusję. Przeszedł do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej 

Uchwała otrzymała numer VIII/57/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do 

rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu.  

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do 

rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu.  

Powiedział, że zgodnie z procedurą określoną w Statucie Miasta petycję, która wpłynęła do 

Przewodniczącego Rady, przekazał do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Komisja zajmowała się tym tematem na posiedzeniu w dniu 25 września br.  
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Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnego Pana Grzegorza 

Gomołę o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie, a w dalszej kolejności Pana Burmistrza 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP – przedstawił opinię Komisji SWiP. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do 

zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do 
rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu. .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia braku 
właściwości Rady Miasta Łuków do rozpatrzenia petycji  
i przekazania organowi właściwemu. 

Uchwała otrzymała numer VIII/58/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. w Łukowie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 15 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Usług i Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. w Łukowie. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta– wyznaczył do referowania Prezesa PUIK. 

 

Paweł Krasuski Prezes PUiIK sp. z o.o.- udzielił odpowiedzi na pytanie radnego 

Przemysława Wereszczyńskiego zadane w trakcie realizacji pkt 4 porządku obrad dot. budowy 

kanalizacji w ul. Słonecznej. Z kolei omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Krzysztof Jodełko Radny, Andrzej Skwarek Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Paweł Krasuski Prezes PUIK. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję.  Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności w systemie za pomocą 

przycisku kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług i 
Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. w Łukowie..  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Andrzej Skwarek, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (3) 
Jerzy Siwiec, Sławomir Smolak, Tomasz Świniarski 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w 
posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług i Inżynierii Komunalnej 
Sp. z o.o. w Łukowie 

Uchwała otrzymała numer VIII/59/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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16. Wolne wnioski i informacje. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 16 porządku obrad– 

Wolne wnioski i informacje. 

Wypełniając obowiązek nałożony na Przewodniczącego Rady przedstawił informację  

o działalności Rady od poprzedniej sesji zwyczajnej. Poinformował, że: 

- pismem z dnia 24 czerwca br. WIOŚ w Lublinie Delegatura w Białej Podlaskiej przesłała 

wniosek o podjęcie interwencji w sprawie przelewania się nieczystości ciekłych ze zbiornika 

bezodpływowego. Odpowiedź została udzielona w dniu 15 lipca br. 

- pismem z dnia 20 czerwca br.  Burmistrz Miasta wystosował do Państwa radnych zaproszenie 

na odbiór końcowy robót zadania inwestycyjnego pn. „Remont ul. Kryńskiego w m. Łuków”. 

Odbiór odbył się 25 czerwca br. 

-  pismem z dnia 20 czerwca br.  Burmistrz Miasta wystosował do Państwa radnych zaproszenie 

na odbiór końcowy robót zadania inwestycyjnego pn. „Remont ul. Wilczyńskiego w m. 

Łuków”. Odbiór odbył się 25 czerwca br. 

- 28 czerwca br. do Rady Miasta wpłynęła informacja z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego 

w Lublinie dot. uchwał w sprawie dodatków motywacyjnych dla pracowników szeroko 

rozumianego sektora usług społecznych. 

- 17 lipca br.  Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 5 wystąpiła do Burmistrza Miasta Łuków z 

ponowną prośbą, przekazując ją do wiadomości Radzie Miasta, o wyrażenie zgody na 

kontynuację w klasie VII i VIII cyklu kształcenia sportowego uczniów klasy VI sportowej i 

uwzględnienie tej zmiany w aneksie arkusza organizacji szkoły w roku szkolnym 2024/2025. 

19 lipca br. Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi wnioskodawcy, przekazując jednocześnie jej 

treść do wiadomości Państwa radnych. 

 - 20 sierpnia br. wpłynęło pismo mieszkańców w sprawie dalszego zalewania jednej z ulic w 

mieście. 20 września br. Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi wnioskodawcy, przekazując 

jednocześnie jej treść do wiadomości Rady Miasta.  

24 września br. wpłynęło kolejne pismo mieszkańców w tej sprawie. 

- pismem z dnia 13 września  br. Burmistrz Miasta wystosował do Państwa radnych zaproszenie 

na odbiór końcowy robót zadania inwestycyjnego pn. „Budowa ul. Królik w m. Łuków”. 

Odbiór odbył się 23 września br. 

Poinformował, że pisma były przekazywane na bieżąco Państwu radnym na służbowe skrzynki 

mailowe. 

Paweł Stoga Radny - poruszył temat wsparcia dla dzieci z terenów dotkniętych powodzią, 

podkreślając potrzebę organizacji wyjazdów w ramach programu "Zielone szkoły 
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"Ministerstwa Edukacji. Zaproponował, aby Miasto Łuków i Powiat Łukowski wspólnie 

stworzyły możliwość wyjazdów dla dzieci z terenów dotkniętych powodzią, a radni wspierali 

to przedsięwzięcie. Poinformował o działaniach podjętych w tej sprawie przez ugrupowanie 

Razem Ponad Podziałami oraz mieszkańców. 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta - poinformował o wyłożeniu do publicznego wglądu 

projektu planu miejscowego dla południowej części miasta oraz o zaplanowanej publicznej 

dyskusji na dzień 22 października br. Z kolei poinformował, że od 1 października obowiązuje 

nowa, niższa taryfa za ciepło. Odniósł się do informacji zamieszczonej na stronie internetowej 

ŁSM w sprawie obniżenia stawki opłat za energię cieplną. 

Sebastian Ignaciuk Radny - zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza o przekazanie tabletów, 

które już nie są wykorzystywane przez radnych, na potrzeby Szkoły Podstawowej nr 4 i Szkoły 

Podstawowej nr 5. 

Krzysztof Jodełko Radny - poruszył temat zmiany formy odbioru odpadów szklanych, 

sugerując intensyfikację działań informacyjnych, aby mieszkańcy byli świadomi konieczności 

korzystania z pojemników. 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta– zapowiedział, że działania zostaną zintensyfikowane. 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM - zapytał o rozwiązanie kwestii zalegającego 

zapasu węgla. Zasugerował, aby ewentualnie przekazać węgiel potrzebującym, których nie stać 

na zakup opału na zimę, aby uniknąć dalszego niszczenia surowca 

17. Zamknięcie. 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 17 porządku obrad 
– Zamknięcie. 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady VIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Dziękuję wszystkim za udział. 

 Przewodniczący 
Rady Miasta  

Artur Czubaszek 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik BRM 


